
CiU dubta de la urbanitzaci� per a l«escola

de Campdev�nol

L'alcaldessa, N�ria L�pez (PSC), ha demanat una

reuni� urgent amb el delegat d'Ensenyament

CAMPDEVËNOL | X.V.

La urbanitzaci� dels terrenys de Ribalaigua per acollir l'escola nova ha

encetat el debat electoral a Campdev�nol. El grup  de CiU a l'oposici� ha fet p�blic

que considera la urbanitzaci� un acte de propaganda electoral. El seu portaveu,

Joaquim Serrador, ha explicat que el Departament d'Ensenyament no t�

const�ncia de la licitaci� del projecte de l'escola. En conseq��ncia, ha pronosticat

que l'equip de govern urbanitzar� els terrenys i en canvi la Generalitat tardar�

molt de temps a fer-hi l'escola. "Ens preocupa que tindrem uns terrenys

urbanitzats duran molt de temps per no fer-hi res", ha concretat. Ha justificat

l'afirmaci� amb la reducci� de despeses del Govern per causa de la crisi.

Serrador ha expressat la necessitat  d'una escola nova. Segons ell, l'actual centre

CEIP Pirineu est� repartit en dos edificis, per la qual cosa comporta una doble

despesa de manteniment.  A m�s, ha explicat que els m�xims d'alumnes per

classe que requereix el Departament han creat la necessitat de m�s aules.

Per la seva part, l'alcaldessa, N�ria L�pez (PSC), ha explicat que ha demanat una

reuni� urgent amb el delegat territorial d'Ensenyament, Albert Bayot (CiU). L�pez

vol que Bayot li aclareixi les previsions respecte a la construcci� del centre

educatiu. Ha explicat que a la p�gina web de l'Ajuntament s'hi mostra una not�cia,

en la qual s'apunta que l'antic Departament d'Educaci� havia encarregat a GISA la

licitaci� del projecte. A m�s, s'hi mostra un document en PDF de la carta de

comprom�s. L'alcaldessa ha explicat que en cas de variaci� d'intencions ser�

Converg�ncia la que haur� de donar explicacions. "No hem fet les coses per res",

ha dit. Ha puntualitzat que les obres d'urbanitzaci� responen al comprom�s de

l'Ajuntament amb l'antic Departament de Pol�tica Territorial i Obres P�bliques

(PTOP), a partir del qual el municipi es va comprometre a donar uns terrenys

urbanitzats perqu� la Generalitat hi constru�s una escola. "Nosaltres hem fet els

deures", ha apuntat.

Pel que fa a la necessitat de l'equipament, l'alcaldessa ha coincidit amb Serrador.

Segons ella, ara, a l'actual escola fan activitats als passadissos per manca d'aules.

Ha puntualitzat que les gestions per l'escola daten del 2006, �poca en qu�,

precisament, Joaquim Serrador era l'alcalde. Ha opinat que les cr�tiques de CiU

tenen l'objectiu de desgastar-la a ella, electoralment, com a alcaldessa. "Les

cr�tiques sempre van dirigides a mi i no a la resta de l'equip de govern".

Respecte a les eleccions del 22 de maig ha avan�at que tot i que falta la

confirmaci� de l'assemblea local, el m�s probable �s que torni a repetir com a

candidata del PSC. Per la seva part Serrador no ha avan�at cap indici sobre el

candidat i la llista de CiU.

Campdev�nol �s l'�nic municipi de la Demarcaci� de Girona on mana un equip de



govern en minoria. La causa �s que, fa poc, van expulsar el regidor transfuga,

Ramon Perernau que els atorgava l'avantatge. Ara oposici� i equip de govern

estan empatats a 5 regidors i Perernau vota segons la seva consci�ncia.

En aquest context, han convocat un ple per divendres. Els punts de l'ordre del dia

fan refer�ncia al nou repartiment de regidories que va provocar l'expulsi� de

Perernau.  Tamb� discutiran una moci� referent al Dia Internacional de les Dones.
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